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 Ulla Anttonen 
 Marko Ceder 
 Paula Hyttinen 
 Leena Jäntti, poistui 17:56 
 Nina Kiuru 
 Pekka Koivumäki 
 Pirjo Maula 
 Anne-Maria Mäkinen 
 Antti Piippo 
 Sampsa Rautio 
 Tuomo Sipilä, sihteeri 

 
 
  



 

POSTIOSOITE: PL 60, 04301 TUUSULA; KÄYNTIOSOITE: HYRYLÄNTIE 16, TUUSULA 
PUHELIN: (09) 87181; FAKSI: (09) 8718 3072; WWW.TUUSULA.FI 

 
 
 
     
1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Käytiin läpi ja hyväksyttiin edellisen kokouksen 13.10 muistio. 

 

3. Ajankohtaiskatsaus Hyrylän kehittämiseen 

Käytiin läpi Hyrylän alueen ajankohtaisia asioita. Keskusteltiin laajalti 

alueen asioista. Sovittiin, että valtuutetaan puheenjohtaja käyttämään 

toimikunnan määräraha Hyrylän alueen taiteeseen sikäli, kun määräraha 

on vielä tänä vuonna käytettävissä. 

 

4. Uusi rakennusjärjestys 

Käytiin läpi uutta rakennusjärjestysluonnosta. Toimikunta toteaa, että uusi 

rakennusjärjestys on hyvin valmisteltu, eikä toimikunnalla ole luonnokseen 

kommentoitavaa. 

 

5. Seurattavat asiat: 

 Anttilanrannan roskikset ja WC:t kuntoon 

 Petri Juhola kertoi, että tänä keväänä siisteys asia saadaan 

hoidettua 

 bussipysäkit tulisi saada siisteiksi (roskat / mainokset) 

 bussipysäkeille tulisi saada kunnolliset ja tyylikkäät katokset, 

joissa olisi huomioitu myös helppo ja edullinen ylläpito. Tämä 

voisi lisätä myös joukkoliikenteen vetovoimaa 

 ympäri Hyrylää on epäsiistejä ja vanhentuneita mainoksia 

 todettiin että siisteystaso on vähän noussut 

 mainontaa tulisi saada siistimmäksi  

 kirkon ja Krapinrannan välille tulisi saada julkinen rantapolku 

 todettiin, että kunnan tulisi olla asiassa aloitteellinen 

 SOME:n käyttöä tulee kunnassa kehittää 

 

6. Seuraava kokous 

Todettiin, ettei toimikunta tule enää kokoontumaan. Toimikunta päätti 

tarkastaa ja hyväksyä tämän kokouksen muistion kokouksensa päätteeksi. 

  
Lars Winqvist  Tuomo Sipilä 

 puheenjohtaja  sihteeri 


